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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 02 august 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani absenteaza motivat, fiind in concediu de odihna, iar atributiile sale
sunt preluate de
d-nul Liviu Dan Pogorevici, director al Directiei administratie publica locala, din cadrul Primariei Municipiului Focsani care deschide
sedinta de indata din 02.08.2012, sedinta convocata prin dispozitia d-lui Primar 7420/01.08.2012, constatand ca in sala sunt prezenti
un numar de 18 consilieri, lipsa fiind d-nii consilieri: Bogdan-Emilian Matisan, Neculai Tanase si d-na consilier Elena-Luminita Balaban,
din totalul de 21 de consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art.40, alin.(1)
din Legea nr.215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare, iar sedinta se
desfasoara legal.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Cristina Dascalescu – Serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-nul Marian Mihu – Serviciul comunicare;
? d-na Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Eugenia Dragusanu - Inspector Compartiment Proiecte;
? d-na Cristina Costin - Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – Arhitect sef, Directia tehnica;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

Presedintele de sedinta Liviu Ioan Oloeriu: prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 2 puncte:

1. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-eonomici, faza proiect tehnic de executie pentru obiectivul de investitii:
„Reabilitare, modernizare si dotari Scoala nr. 1 Nicolae Iorga” din municipiul Focsani;

2. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 2 din H.C.L. nr. 205/2009 privind aprobarea depunerii proiectului „Reabilitare,
modernizare si dotari Scoala nr. 1 Nicolae Iorga” si a cofinantarii cheltuielilor legate de proiect;

Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 18 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea
indicatorilor tehnico-eonomici, faza proiect tehnic de executie pentru obiectivul de investitii: „Reabilitare, modernizare si dotari Scoala
nr. 1 Nicolae Iorga” din municipiul Focsani;

Presedintele de sedinta Liviu Ioan Oloeriu: „solicit discutii sau explicatii din partea executivului la acest proiect, este un lucru bun
pentru Focsani ce se intampla”.

D-na Cristina Costin - Sef serviciu investitii, fond locativ: „am primit notificare de la ADR saptamana trecuta. Pentru documentatia
depusa pentru aceasta scoala se poate trece in etapa precontractuala, moment in care se solicita proiect tehnic pentru evaluare.
Suntem obligati ca in termen de 10 zile de la notificare sa depunem proiectul tehnic, hotararea de consiliu privind aprobarea depunerii
proiectului si a indicatorilor, precum si autorizatia de constructie.
Dupa depunerea proiectului tehnic, urmeaza o perioada de analiza, in care se pot cere clarificari, apoi ni se comunica data la care
putem semna contractul de finantare.
Contributia Primariei Focsani este de 2% din valoarea totala a proiectului, la care se adauga cheltuielile neeligibile, respectiv dotari si
TVA .
Studiul de fezabilitate pentru reabilitarea acestui imobil, prin accesarea de fonduri europene, a fost depus in anul 2009.
Lucrarile care se vor efectua aici vizeaza: realizarea acoperisului tip sarpanta, inlocuirea tamplariei, refacerea pardoselilor si a
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tencuielilor, anveloparea fatadei, refacerea completa a instalatiilor electrice, sanitare, termice si dotarea salilor de clasa cu mobilier si
echipamente IT. Si sala de sport va fi amenajata.
Primaria Focsani deruleaza in prezent, prin POR, si lucrarile de reabilitare si modernizare la Colegiul National „Unirea“ si Scoala
„Stefan cel Mare“.

Presedintele de sedinta Liviu Ioan Oloeriu: „deci este posibil sa mai avem scoli modernizate in urmatoarea perioada”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „cand se preconizeaza ca incep lucrarile, acolo la scoala”.

Presedintele de sedinta Liviu Ioan Oloeriu: „d-na Costin, estimati un termen”.

D-na Cristina Costin - Sef serviciu investitii, fond locativ: „dupa rezolvarea a 2-3 calificari de la ADR, e posibil 3 luni”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „procesul de invatamant, se poate desfasura”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „in conditiile in care vom afecta toata scoala cu lucrarile, cred ca avem posibilitatea sa mutam
activitatea la Scoala nr.8”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.68/247.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 2 din H.C.L. nr. 205/2009 privind aprobarea
depunerii proiectului „Reabilitare, modernizare si dotari Scoala nr. 1 Nicolae Iorga” si a cofinantarii cheltuielilor legate de proiect;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 69/248.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „luna aceasta, la sedinta ordinata, v-am mai spus si marti, la sedinta trecuta, o sa initiem un proiect
pentru Alin Moldoveanu, il facem cetatean de onoare si totodata sa-i acordam si o suma de bani.
Propunerea a venit si din partea grupului USL si cred ca si dvs. sunteti de acord.
Ne reprezinta cu cinste, asa ca in sedinta ordinata o sa avem un astfel de proiect”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „nu-i acum important ca a propus USL-ul sau nu.
Noi am discutat cu totii, nu vreau sa se creeze confuzii, dar, discutia a avut loc astazi, inainte de sedinta cu d-nul Primar, intrucat am
avut o discutie si cu d-nul Presedinte al Consiliului judetean Vrancea, astazi, si dumnealui a spus ca va propune Consiliului judetean
Vrancea si va acorda 30 mii lei.
Si noi, daca sunteti de acord, sa dam 20 mii lei, asa incat impreuna sa facem aproximativ 10 mii Euro.
Nu dorim sub nici o forma sa ne asumam noi propunerea asta neaparat. Este o chestie care a plecat de la tot Consiliul Local”.

Presedintele de sedinta Liviu Ioan Oloeriu: „dovada, ca Primarul a facut aceasta propunere si nu cineva din randul nostru”.

Presedintele de sedinta Liviu Ioan Oloeriu: constata ca a fost epuizata ordinea de zi, considera lucrarile incheiate si multumeste tuturor
pentru participare.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Liviu Ioan Oloeriu

S E C R E T A R U L
MUNICIPIULUI FOCSANI,
Eduard-Marian Corhana

INTOCMIT,
Cecilia Trufa


